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Ve třetím ročníku jsem se zúčastnila stáže v Corku v Irsku, kde jsem strávila 4 týdny. Stáž mi byla poskytnuta 

díky naší Střední škole designu a módy a také hlavně díky programu Erasmus+. 

Pracovala jsem u Johna Sextona v John Sexton Photography. Je známý především jako svatební fotograf a dá se 

říci, že díky práci cestuje po celém Irsku. Krom svateb se zajímá i o různé propagační focení a portréty. Největší 

náplň mojí práce bylo focení svateb, ale také práce a manipulace se 

světly, záblesky a odraznými deskami, také vytváření reels a 

videodokumentace z focení. Většinou jsme na svatbách byli jen my 

dva s Johnem, ale někdy se k nám přidali i lidé, co měli za práci 

dělat profi videodokumentaci. Většina lidí, se kterými jsme 

pracovali, byla velmi milá a přívětivá, a nenarazili jsme na žádné 

nešvary či problémy. 

Za dobu stáže jsem se naučila používat jiný kamerový systém, než 

má můj osobní foťák, což mi přišlo velmi přínosné a jsem za to ráda. Také jsem se pořádně naučila, jak používat 

světla a odrazné desky a hlavně jak s nimi pracovat mimo ateliér. Taky mi stáž přinesla i fyzické dovednosti, 

jako rychleji manipulovat s fotoaparátem a celkově se rychleji pohybovat při fotografii. 

První dva týdny jsem nezaznamenala žádné změny v mé angličtině. Mluvím vcelku dobře, tak jsem si říkala, 

jestli se to vůbec změní. Najednou se překlopil 3. týden a já začala poznávat změny. Začala jsem být více 

plynulá a jakmile jsem se vrátila, kamarádi mi říkali, že se mi změnil akcent. 

Bydleli jsme ve velkém domě ještě s jednou spolužačkou a se studentkou z Německa. S oběma jsem si hodně 

sedla a jsem za to ráda. Normálně mi vcelku vadí, když jsem zavřená s jedním člověkem na delší dobu, ale 

jelikož si jsme vcelku podobné, tak jsem si to i užila. Strava byla v pořádku, respektive některá jídla se hodně 

krát opakovala, jako třeba těstoviny, ale ty naštěstí patří k mým oblíbeným jídlům. 

Cestovala jsem celkem dost - v týdnu, o víkendu a dokonce i v práci. Jelikož se všechny svatby neodehrávají na 

jednom místě, dosti jsme cestovali. Jednou jsme jeli na svatbu až do Bantry nebo do Killarney. Cestování mě 

velmi baví, takže jsem ráda, že mi tohle umožnila moje práce. Taky jsem navštívila dvakrát Crosshaven, třikrát 

Kinsale a téměř každý den jsem jezdila po Corku a okolí.  

Dostali jsme kapesné, které jsem utrácela hlavně za dobíjení Leap karty kvůli cestování. Kapesné a i vše ostatní, 

jako ubytovaní nebo letenky, bylo hrazeno z grantu. 

Před odjezdem na stáž jsme absolvovali přípravné kurzy v angličtině. Na mojí straně nebyly až tak potřebné, 

jelikož anglicky umím, jak už jsem dříve zmínila, ale věřím, že ostatním, kteří na tom 

nejsou tak dobře, kurzy určitě pomohly. Mívávali jsme meety každý týden v úterý zhruba 

hodinu. 

Myslím si, že se stáž povedla. Vše má své mouchy, ale naštěstí byly téměř 

přehlédnutelné. Stáž jsem si vcelku užila a můžu pozitivně konstatovat, že jsem dosáhla 

toho, čeho jsem chtěla, jako třeba rozšířit si nové obzory, cestovat a naučit se spoléhat na 

sebe ještě víc než kdy předtím. 


